

[Texte]

Jennifer Cossitt, and in the obvious absence of those two members this morning, Bill Scott is here.

Mr. Scott (Victoria—Haliburton): I am filling in for Jennifer Cossitt.

Mr. de Corneille: Then the five members are Dr. Halliday—

The Chairman: Jean-Luc Joncas, myself, Jennifer Cossitt and Anne Blouin, representing the five members of the Progressive Conservative caucus.

Mr. de Corneille: And for the Liberals?

The Chairman: For the Liberals, we would ask you to speak.

Mr. de Corneille: I am asking you. Is it official from the clerk that I was asked to be here today, that I am on this committee? Is that correct?

The Clerk: Yes.

Mr. de Corneille: And who is from the NDP?

• 1120

The Chairman: Neil Young is again to be the representative of the New Democratic Party.

Mr. de Corneille: I just did not know whether it had been formalized through the three Whips that these people are all now appointed to this committee and are the members. Has this gone through the House as a—

The Chairman: Yes. There was a meeting of the striking committee within the last 10 days. Of course, under the rules it is our obligation to meet, as the members designated by the striking committee, within 10 days to hold the organizational meeting, which is what we are doing this morning.

Mr. de Corneille: And this striking committee confirmed that these people were and are members by a motion in the House?

The Chairman: Correct.

Mr. de Corneille: I am just following up here to make sure that everything is—

The Chairman: Every *i* is dotted and every *t* is crossed.

Mr. de Corneille: Second, has our mandate or terms of reference been identified in any wording; is it the same wording as before any new wording; and can we have wording as before any new wording; and can we have them perhaps circulated to us—to every member of the committee, because there are two new ones now, and I think it would be rather a good idea for all of us now to start from the same point?

The Chairman: Yes. In my absence from Ottawa, the Clerk of the Committee was dealing with the Deputy Prime Minister and the Government House Leader as to

[Traduction]

Parti progressiste conservateur sont Anne Blouin et Jennifer Cossitt; de toute évidence, ces deux membres ne sont pas avec nous ce matin, mais Bill Scott y est.

M. Scott (Victoria—Haliburton): Je remplace Jennifer Cossitt.

M. de Corneille: Les cinq membres sont donc M. Halliday. . .

Le président: Jean-Luc Joncas, moi-même, Jennifer Cossitt et Anne Blouin, qui, à eux cinq, représentent le caucus du Parti progressiste conservateur.

M. de Corneille: Et les libéraux?

Le président: Pour les libéraux, nous aimerions vous demander de les représenter.

M. de Corneille: Je voudrais poser une question. Le greffier peut-il me confirmer officiellement que l'on m'a demandé d'être présent aujourd'hui, que je fais partie du Comité? Est-ce exact?

Le greffier: Oui, c'est exact.

M. de Corneille: Et qui représente le NPD?

Le président: C'est encore une fois Neil Young qui va représenter le Nouveau Parti Démocratique.

M. de Corneille: Je ne savais pas si la nomination de ces personnes au Comité avait été officiellement reconnue par les whips. Il y a-t-il eu à la Chambre. . .

Le président: Oui. Le comité de sélection s'est réuni au cours des dix derniers jours. Bien entendu, le Règlement nous oblige, en tant que membres désignés par le comité de sélection, à nous réunir dans les dix jours pour une session d'organisation, et c'est précisément ce que nous faisons ce matin.

M. de Corneille: Et le comité de sélection a confirmé la nomination de ces personnes en présentant une motion à cet effet devant la Chambre des communes?

Le président: C'est exact.

M. de Corneille: J'essaie tout simplement de m'y retrouver pour m'assurer que tout est. . .

Le président: Tous les *i* sont soulignés en pointillé et tous les *t* sont rayés.

M. de Corneille: En second lieu, notre mandat ou nos attributions ont-ils été précisés? Le libellé est-il le même? Ou a-t-il été modifié? Enfin, serait-il possible que l'on en fasse parvenir une version à chacun des membres du Comité? Étant donné que nous avons maintenant deux nouveaux membres, il serait bon, à mon avis que nous ayons tous le même texte de départ.

Le président: Pendant mon absence, le greffier du Comité s'est occupé avec le vice-premier ministre et le leader du gouvernement du libellé de nos attributions, de